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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Bieżącej  działalności Referatu Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami UM w Karpaczu

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Regulamin Organizacyjny Urzędu Miejskiego w Karpaczu określa zadania Referatu Inwe-
stycji i Gospodarki Nieruchomościami.

PYTANIA :
 

1. Jaka została wydana decyzja na posadowienie w ramach systemu informacji miejskiej na
słupku na  skrzyżowaniu  ulic  Kowarskiej/Księża Góra tabliczki  z  nazwą obiektu  „Księża
Góra”.Jeżeli  nie  została  wydana  decyzja  w  tej  sprawie  na  zajęcie  pasa  drogi  to  jakie
zostaną podjęte działania w tej sprawie?
2. Jaka została wydana decyzja na zajęcie pasa drogi  w ciągu ulicy Obrońców Pokoju
(ciągu pieszym) naprzeciw budowy apartamentów „ANGEL APARTMENTS SKI RESORT” ?
( w odpowiedzi proszę o kopie wydanych decyzji) ?
3.  Kiedy zostanie utwardzone pobocze w ciągu ulicy Wielkopolskiej naprzeciw wjazdu do
nieczynnego marketu „Tesco” ( zagrożenie w ruchu drogowym)?
4. Kiedy zostaną w ramach systemu informacji miejskiej oznakowane we właściwy sposób
przystanki  komunikacji  publicznej  w  nazwy  obowiązujące  w  komunikacji  publicznej
( przystanek DW Bachus, Ośrodek Zdrowia, Wang itd.)?
5. Jaka została wydana zgoda na posadowienie w przestrzeni publicznej wiaty handlowej
przy  budynku  o  nr  porządkowym Konstytucji  3  Maja  33,  jeżeli  taka  zgoda  nie  została
wydana to jakie zostaną podjęte działania w tej sprawie?
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